

SOM 建筑与城市设计 2015 年中国区旅行奖学金

提交截止：2015年4月15日
获胜者公布：2015年5月6日

www.somfoundation.som.com

SOM基金会创立于1979年，旨在通过其久负盛名的旅行奖学金计划来表彰和帮助在建筑及城市设计学领域的优秀学生，通过观察历史、建筑、文化和设计来拓宽其在课堂上所学不到的专业知识，引导他们成为未来设计界的精英。SOM旅行研究奖学金是享有国际声誉的建筑和城市设计的学术活动，每年分别在美国、中国和英国举办独立的比选。获此殊荣已成为建筑和城市设计专业的学生及其就读院校衡量设计与学术成就的重要标准之一。

2015年SOM中国区旅行奖学金计划将设立两个获奖名额，奖金各为伍仟美元，授予在中华人民共和国

境内在校学习建筑或城市设计的最后两年的本科生或硕士研究生，资助他们通过出国旅行和学习，开拓文化和美学视野。SOM诚挚邀请有志投身建筑与城市设计事业的年轻学子在2015年4月15日前提交参选申请。

申请指南

欢迎符合条件的参选者访问SOM基金会官网进一步了解2015年中国区旅行奖学金的相关信息，并通过网上链接提交资料。由著名建筑师组成的评审委员会将根据参选者的设计作品集和旅行/研究计划选出优胜者。请访问 www.somfoundation.som.com 获得详情。



THE SOM CHINA PRIZE FOR ARCHITECTURE AND URBAN DESIGN 2015

Submission Deadline: 04.15.2015
Winner Announcement: 05.06.2015

www.somfoundation.som.com

The SOM Foundation's Travel and Research Fellowship is an internationally recognized academic program for Architecture and Urban Design. Established in 1979, the Foundation's mission is to recognize and nurture future leaders in design by awarding the prestigious annual Fellowship Prize for students in the United States, Great Britain and the People's Republic of China. The awards provide students the opportunity for learning outside of their traditional academic environment through travel to observe architecture, history, culture, and design. Selection as an SOM Prize winner is one of the most prestigious indications of design and academic achievement for Architecture and Urban Design students and their Universities.

The 2015 China Prize will award two \$5,000 fellowships to eligible students in

the last two years of either an undergraduate or graduate program in Architecture or Urban Design in the People's Republic of China. The Prize provides financial support to the winners to broaden their cultural and aesthetic horizons through travel and study outside of their country. We invite all eligible students to submit their application and required materials by April 15, 2015.

Submission Guidelines

Eligible candidates are invited to visit the SOM Foundation site for further information on the 2015 SOM China Prize and a link to submit. A Jury of prominent architects will select the winners, based on the Candidate's Design Portfolio and their Travel/Research Proposal. Visit www.somfoundation.som.com to learn more.

